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Skrivelse om nämdens avtal och deras höga kostndader.  

Liberalerna har noterat hur nämndens kostnader i samband med de investeringar som startats 
har tillåtits öka markant på senare år. En effekt av detta är då att andra nödvändiga 
investeringar antigen får skjutas upp eller helt enkelt inte påbörjas. Som vi uppfattar det, är 
en stor del av de kostnadsökningar hänförliga till de entreprenadavtalen som nämnden ingått. 
Liberalerna menar att för få ner dessa kostnader behöver nämnden få bättre kontroll över 
avtalsprocessen och att rutinerna kring processen behöver stärkas. 

Med anledning av detta vill Liberalerna få besvarat: 

 Hur ser rutinerna när avtal med entreprenörer ingås 

 Finns det konkreta planer med att se över processen när förvaltningen ingår avtal. 

 Hur avser förvaltningen hålla kostnaderna nere som rör avtal som skapar möjlighet för 

stora kostnadsökningar.  

 


